

NUBIAN ISLAND



ALL-INCLUSIVE CONCEPT
from 09:00 to 01:00.

BAR

09:00-01:00	Lobby Bar 24/7
09:00-sunset	Island Pool Bar
09:00-sunset	 Lagoon Pool Bar
09:00-sunset	Napoletano Bar
09:00-sunset	Beach Bar
24/7 chargeable	VIP Lounge💰

LATE BREAKFAST

10:00-12:00	 Lobby Bar pastry
-------------	---

MIDNIGHT SNACKS

22:30-24:00	 Lobby Bar pastry
-------------	---

MIDNIGHT DINNER

23:00-01:00	 Atmosphere Rest. Nubian Village
-------------	--

ICE CREAM

During daytime with breaks for preparation and freezing.	 Island Pool Bar Napoletano Bar Beach Bar
--	---

All-inclusive package offers locally-produced beverages served with a glass from 9am to 1am, including water, dispenser juices, hot drinks, wine, beer, soft drinks, spirits, alcoholic and non-alcoholic cocktails. After 1am, drinks will be charged according to the hotel's menu. Bottled water is available 24/7 at Lobby Bar, free of charge.

At IL Mondo Restaurant, tea and coffee are available during breakfast, while soft and alcoholic beverages are served during lunch and dinner.

RESTAURANTS

BREAKFAST

07:00-10:00


IL Mondo Restaurant
international cuisine

LUNCH

12:30-14:30


IL Mondo Restaurant
international cuisine

12:30-14:30


Barracuda Restaurant
international cuisine

AFTERNOON SNACKS

15:00-17:00


Napoletano Restaurant
fast food

DINNER

18:30-21:30


IL Mondo Restaurant
international cuisine

A'LA CARTE DINNER

19:00-22:00


Napoletano Restaurant
Italian cuisine

19:00-22:00


Barracuda Restaurant
seafood menu

You can dine in Napoletano Restaurant once per stay as part of your all-inclusive package. Barracuda Restaurant is at an extra charge. Reservations for à la carte restaurants are required and can be arranged at the restaurants itself from 09:30 on the same day, subject to availability.

You can also enjoy dining in the à la carte Asian Restaurant in Nubian Village for an additional charge. For further information, please contact the Corallo Restaurant at Nubian Village.

OPENING TIMES



Jetty	09:00-sunset/follow current flags
Pools	09:00-sunset
Aqua Park	10:00-12:30; 14:30-sunset
Diving centre	09:00-sunset
Kid's club	10:15-12:30; 15:00-17:00
Animation	follow announcements on boards
In-house doctor	11:00-14:00; 19:00-21:00📞
Spa & gym	09:00-20:00

INCLUDED SERVICES



In your room: tea & coffee making facilities, 2 bottles of water replenished daily, iron & ironing board (on request), safe, housekeeping service (09:00-17:00), toiletries.

In the territory: gym, mini-football & paddle tennis courts (Nubian Village), tennis court, table tennis, kid's club (4-12 yrs, Nubian Village), daily activities & entertainment, WiFi in the lobby, parking (outside).

EXCLUDED SERVICES



In your room: 24-hour room service, laundry.

Food & beverages: à la carte restaurants, Uptown Pub, imported alcohol, canned and bottled beverages, fresh juices, Mojito, Pina Colada, Tequila Sunrise cocktails, Turkish coffee, packaged ice cream, and shisha.

In the territory: billiards (Nubian Village), diving centre (Nubian Village), spa & beauty centre, baby sitter (subject to availability), lighting of tennis court & mini-football field, conference room, in-house doctor, pharmacy and limousine service.

AS A GENERAL RULE

You can check-in from 14:00 on the day of arrival and must checkout at 12:00 (noon) local time on the day of departure.

BEACH TOWELS & SUNBEDS



Beach towels are provided in your room. You can change beach towels every day (once per day for each guest) by contacting the Reception. For losing a beach towel, you will be charged a fine of \$15. Please don't reserve sunbeds without using them, so that other guests may use them as well. Any personal belongings/towels left unattended for an extended period will be removed and held at the Reception desk. Sunbeds should not be moved near the sea to avoid damage.

CHILDREN



Children under 16 years of age cannot use the spa & gym facilities. Do not leave children unattended in pools, aqua park, the sea, playground, etc. Parents and guardians have the primary responsibility for the health & safety of their children.

DAMAGES



We are sure you will take care while you stay with us, and we acknowledge that accidents sometimes happen. We do however reserve the right to charge for any damage or breakages which we consider to be deliberately or recklessly caused, for any items discovered missing after you checkout. Please notify the Reception immediately if you find any damage or missing items when you first move to your room.

DEPARTURE



On your departure day, the room must be vacated by 12:00 noon. Please return the key to the reception upon checkout. Late checkout is provided (upon availability) with extra charge and must be pre-arrange with the Reception one day before departure.

For luggage pick up service, call the Reception and leave your luggage outside the room, in front of the door. You can store your luggage in the luggage room after checkout.

The hotel is not responsible for any valuables, money, or documents left in your luggage. After checkout you can still enjoy all the facilities as we don't take your all-inclusive band off.

FOOD & BEVERAGES



You are welcome to explore and use all-inclusive facilities of our sister Nubian Village Hotel, excluding all restaurants (meals).

For your safety and well being kindly be informed it is not permitted to bring any food and beverage items from outside.

Please inform the Reception if you have any allergies or dietary requirements. We will be happy to advise which dishes are suitable.

Taking food out of the restaurant is prohibited, except for desserts, which may be taken to the Lobby Bar to enjoy with tea. Otherwise, extra charges will be added to your bill.

SAFE BOX



Nubian Village Management does not accept any responsibility for the loss of personal items, valuables or money which is left in the room or public areas. Please ensure that valuable items are kept safely locked in your room's safe box.

SHISHA



Smoking own-made shisha in the hotel territory and guest rooms is strictly prohibited. Our Chilly Out Bar in Nubian Village offers the opportunity to enjoy shisha smoking.

SWIMMING POOL & AQUA PARK




Swimming in the pool after sunset is not permitted because cleaning and disinfection are being done. Street clothes (shorts, T-shirts, etc.) are not allowed as a swimwear. It is mandatory to wear appropriate swimming clothes.

THE RED SEA



Swimming in the sea after sunset is both dangerous and strictly prohibited. It's important to avoid touching corals or sea animals with your hands. This may cause serious injury to you and harm to coral reefs and marine habitats. Avoid feeding the fish. Fish feeding with human food can have damaging effects on marine life and the environment. Furthermore, it attracts both harmless fish and other dangerous sea creatures to the feeding spot.

 Please note, that opening and closing times of hotel facilities can be change at any time through Nubian Island Management and are subject to hotel availability, season and weather condition.

IF YOU HAVE ANY QUESTIONS, PLEASE CONTACT THE RECEPTION BY DEALING "0" FROM YOUR ROOM PHONE.

 (002) 0100 250 62 00-3

 nubianisland@legendmanagement.net

КОНЦЕПЦИЯ «ВСЁ ВКЛЮЧЕНО»

с 09:00 до 01:00

БАРЫ

09:00-01:00		Лобби-бар 24/7
09:00-до заката		Бар Island Pool
09:00-до заката		Бар Lagoon Pool
09:00-до заката		Бар Napoletano
09:00-до заката		Бар на пляже
24/7 платно		VIP Lounge 

ПОЗДНИЙ ЗАВТРАК

10:00-12:00		Лобби-бар выпечка
-------------	---	----------------------

ПОЗДНИЙ ПЕРЕКУС

22:30-24:00		Лобби-бар выпечка
-------------	---	----------------------

ПОЗДНИЙ УЖИН

23:00-01:00		Ресторан Atmosphere Nubian Village
-------------	---	--

МОРОЖЕНОЕ

Подается в течение дня с перерывами на приготовление.		Бар Island Pool Бар Napoletano Бар на пляже
---	--	---

В концепцию входят напитки местного производства, которые подаются в стаканах с 09:00 до 01:00, а именно: вода, растворимые соки, горячие напитки, вино, пиво, прохладительные и алкогольные напитки, алкогольные и безалкогольные коктейли. После 01:00 напитки за доп. плату согласно меню. Бутилированная вода — круглосуточно в Лобби-баре, бесплатно.

В ресторане IL Mondo чай и кофе подаются только на завтрак, а во время обеда и ужина предлагаются алкогольные и безалкогольные напитки.

РЕСТОРАНЫ

ЗАВТРАК

07:00-10:00


Ресторан IL Mondo
международная кухня

ОБЕД

12:30-14:30


Ресторан IL Mondo
международная кухня

12:30-14:30

Ресторан Barracuda
международная кухня

ПЕРЕКУС

15:00-17:00


Ресторан Napoletano
фастфуд

УЖИН

18:30-21:30


Ресторан IL Mondo
международная кухня

А-ЛЯ КАРТ УЖИН

19:00-22:00


Ресторан Napoletano
итальянская кухня, по меню

19:00-22:00


Ресторан Barracuda Barracuda
морепродукты, по меню

Вы можете бесплатно посетить ресторан а-ля карт Napoletano один раз за пребывание; ресторан Barracuda платный. Предварительная резервация в а-ля карт ресторанах обязательна и осуществляется в самом ресторане с 09:30 в день посещения (при наличии мест).

Вы также можете посетить а-ля карт ресторан азиатской кухни в отеле Nubian Village за дополнительную плату. За подробной информацией обращайтесь в ресторан Corallo в отеле Nubian Village.

ЧАСЫ РАБОТЫ



Пирс	09:00-до заката ^{зависит от погодных усл.}
Бассейны	09:00-до заката
Аквапарк	10:00-12:30; 14:30-до заката
Дайвинг-центр	09:00-до заката
Мини-клуб	10:15-12:30; 15:00-17:00
Анимация	смотрите на инфостендах
Кабинет врача	11:00-14:00; 19:00-21:00 
Спа-центр	09:00-20:00
Тренажёрный зал	09:00-20:00

БЕСПЛАТНЫЕ УСЛУГИ



В номере: набор для приготовления чая и кофе, 2 бутылки воды (ежедневно), утюг и гладильная доска (по запросу), сейф, уборка номера (09:00-17:00), туалетные принадлежности.

На территории: тренажёрный зал, мини-футбольное поле и падел-теннис (Nubian Village), теннисный корт, настольный теннис, мини-клуб (4-12 лет в отеле Nubian Village), анимация, Wi-Fi в холле отеля, парковка.

ПЛАТНЫЕ УСЛУГИ



В вашем номере: заказ еды и напитков (24/7) и прачечная.

Еда и напитки: а-ля карт рестораны, паб Uptown, импортный алкоголь, напитки в банках и бутылках, свежевыжатые соки, коктейли «Мохито», «Пина Колада» и «Текила Санрайз», турецкий кофе, пакетированное мороженое и кальян.

На территории: бильярд (Nubian Village), дайвинг-центр (Nubian Village), СПА-услуги и салон красоты, услуги няни (при наличии), освещение теннисного корта и мини-футбольного поля, конференц-зал, врач, аптека, такси.

СОГЛАСНО МЕЖДУНАРОДНЫМ ГОСТИНИЧНЫМ ПРАВИЛАМ

размещение в номер (check-in) осуществляется в 14:00, выселение (checkout) в 12:00 дня по местному времени.



БАССЕЙН

После заката солнца в бассейнах купаться запрещено, в это время проводится чистка и дезинфекция. Находиться в бассейне в одежде, не предназначенной для плавания (шортах, футболках и т.п.), запрещено.



ДЕТИ

Дети до 16 лет не могут пользоваться услугами тренажерного зала и СПА.

Не оставляйте детей без присмотра. Родители или сопровождающие лица несут полную ответственность за жизнь и здоровье своих детей.



КАЛЬЯН

Курение личных кальянов в номерах и на территории отеля строго запрещено. К вашим услугам работает Бар Chilly Out в отеле Nubian Village.



МОРЕ

Купание запрещено после захода солнца, так как ядовитые и опасные морские обитатели становятся активными.

Во время плавания избегайте касания кораллов и морских существ, чтобы не пораниться и не повредить их. Никогда не кормите рыб — это привлекает как безопасных, так и опасных обитателей. Кроме того, рыбы не могут переваривать человеческую пищу — это приводит к их гибели.

ОТЪЕЗД

В день вашего отъезда необходимо освободить номер до 12:00 и вернуть ключ на Ресепшен. Поздний выезд возможен за дополнительную плату (при наличии свободных номеров) и должен быть согласован на Ресепшен за сутки до отъезда.

Если вам нужна услуга доставки багажа, пожалуйста, позвоните на Ресепшен и оставьте свой багаж возле номера у двери. Вы также можете бесплатно воспользоваться камерой хранения багажа, расположенной в холле отеля.

После сдачи номера браслеты не снимаются, и вы можете пользоваться инфраструктурой отеля после выселения. Отель не несет ответственности за ценные вещи, документы, оставленные в чемоданах/сумках в камере хранения.



ПИТАНИЕ И НАПИТКИ

У вас есть возможность пользоваться инфраструктурой и концепцией «все включено» отеля Nubian Village, за исключением ресторанов (питания).

Если у вас есть пищевая аллергия или диетические ограничения, пожалуйста, сообщите об этом на Ресепшен. Мы подскажем, какие блюда подойдут именно вам.

По сообщениям гигиены и контроля качества, в отель не разрешается приносить продукты питания и напитки, купленные за пределами отеля. Вынос еды из ресторана запрещен, за исключением десертов, которые разрешается брать в Лобби-бар для чаепития. В противном случае отель оставляет за собой право выставить счет.



ПОЛОТЕНЦА И ШЕЗЛОНГИ



Пляжные полотенца находятся в номере; для их замены звоните на Ресепшен. За утерю полотенца взимается штраф в размере 15\$. Не оставляйте вещи/полотенца на шезлонгах, если не собираетесь их использовать в данный момент. При длительном отсутствии персонал отеля вправе убрать вещи и передать их на Ресепшен. Не разрешается размещать шезлонги близко к морю, так как это может привести к их деформации.

СЕЙФ




Отель не несет ответственности за ценности, оставленные вне сейфа в номере, в также за личные вещи, оставленные без присмотра в общественных местах отеля. Пожалуйста, используйте сейф в номере для хранения ценных вещей и документов.

УЩЕРБ



При заселении в номер, пожалуйста, проверьте состояние оборудования и его оснащение. Если вы заметите неисправности или дефекты, немедленно сообщите об этом на Ресепшен. В случае утраты, повреждения или порчи имущества отеля гость несет ответственность за возмещение ущерба.

 Отель оставляет за собой право изменять график работы объектов или отменять услуги в любое время в связи с сезонными или погодными условиями.

**ПО ЛЮБЫМ ВОПРОСАМ ОБРАЩАЙТЕСЬ
НА РЕСЕПШЕН, НАБРАВ "0" НА ТЕЛЕФОНЕ.**

 (002) 0100 250 62 00-3

 nubianisland@legendmanagement.net